
Referat møte med NPK Distriktsrepresentanter og styret NPK 30.10.24. 

 

Tilstede: 

Distriktsrepresentanter: Johnny Andersen (Hed/Opp), Wanja Andersen (Nordland), Olaf Lurvik 

(Trøndelag), Terje Natland (Vestlandet sør)  og Mona Rolen (Oslo/Akershus). 

Styret NPK: Rune, Olav, Ingrid, Robert, Tine og Anne Grethe. 

Referent: Anne Grethe 

 

Kort presentasjon og nytt fra distriktene. 

Vestlandet Sør: Har ikke stor aktivitet i distriktet. Det er store avstander i distriktet. 

Trøndelag: Distriktet jobber med å øke aktiviteten. Det er gjennomført kveldssamlinger, 

apporttrening, treningssamling. Julemøte og klubbmesterskap skal gjennomføres. Medlemmene skal 

være med å påvirke hvilke aktiviteter som skal gjennomføres i 2025.  

Oslo/Akershus: Distriktet har mange aktiviteter. Medlemsmøter, treningssamling på Bjåen, Camp 

Villmark, sommersamling, apportprøve på Buhol, unghundfremvisning, treningssamling i Sverige, 

jaktprøvekurs for skogsfugl, fersk på jaktprøve, skogsfuglprøve sammen med Bjerke jeger og fisk, 

medlemsmøte med foredrag av Elin Wittusen, treningssamling med Østlandsmesterskap. I år har det 

vært flere premieringer i år. Distriktet har mindre deltakelse på kursene sine. 

Nordland: Heder og ære har blitt delt ut på prøver i distriktet. Det har vært flere premieringer på 

pointere i distriktet. DR tar kontakt med de som er ny med pointer i distriktet. 

Hed/Opp: Sommersamling hos Trond Olsen, apportkurs på Hamar/Helgøya, Midtnorsk pointertreff i 

samarbeid med distrikt Trøndelag, skogsfuglprøve kurs, reinsdyr aversjon, Østlandsmesterskap. Det er 

vært lite premieringer i distriktet. Distriktet har store avstander, det er vanskelig å samle folk. 

 

Nytt fra styret. 

• RS 2025. 

DK og RS blir avholdt 3.-4. mai 2025. Styret ser på alternative byer/steder. Alle som skal delta 

må booke flybilletter tidlig. Ingrid sender ut liste og ber om svar fra de som skal delta på DK 

og RS. Det blir svarfrist!  

Innkallingen til RS skal publiseres åtte uker i forkant. Fristen for å melde saker til RS er seks 

uker før RS. 

• Avlskonferanser- organisering og gjennomføring av avlskonferansen 20.november. 

Kim Bellamy holder foredrag om avl og genetikk på Teams 20.november. Det blir mulighet til å 

stille spørsmål. Det blir flere avlskonferanser på Teams i 2025. Man melder seg på via 

avlsrådet sin e-post adresse.  

• Strategiarbeid. 

Styret NPK starter arbeidet med å utarbeide en strategi for NPK. DR’ene blir involvert i 

arbeidet. Forslag til strategi blir fremmet på RS 2025. 

 



 

Eventuelt 

• Resultat service på pointercupen må bli bedre.  

Styret og AR ser på hvordan dette kan forbedres. 

 

• Nye prosedyrer for regnskap fra distriktene.  

Det kommer en e-post som beskriver prosedyrene for regnskap fra distriktene. 

 

• NM-høyfjell høst på Hjerkinn.  

Kan NPK påvirke hvor mye terrengene på Hjerkinn blir brukt i forkant av NM?  

Dette ble diskutert i møtet. 

 

• Møte med distriktsrepresentanter og styret. 

Det bør avholdes et nytt møte i forbindelse med strategiarbeidet. 


